



اتحاد الإمارات للفروسية والسباق
UAE Equestrian and Racing Federation



التاريخ: 2019/07/11

المرجع: 2019/642

السادة / المدربين المحترمين

الموضوع: دورة مدربين دولية مستوى أول

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،،،

يهدىكم اتحاد الإمارات للفروسية والسباق أطيب التحيات متمنين لكم دوام التقدم والنجاح، بالإشارة الى الموضوع المذكور أعلاه، نود اعلامكم بأنه اتحاد الامارات للفروسية والسباق وبالتعاون مع الاتحاد الدولي للفروسية ونادي تراث الامارات عن إقامة دورة مدربين الدولية ذات المستوى الأول، والتي ستعقد خلال الفترة من 23-9 ولغاية 27-9-2019 في قرية بوذيب العالمية للقدرة - الختم - ابوظبي.

فعلى الراغبين في المشاركة في هذه الدورة التسجيل من خلال نظام التسجيل الالكتروني للاتحاد www.uaeerf.ae حيث سيفتح باب التسجيل اعتبارا من تاريخ 14-7 ولغاية 25-9-2019 علما ان العدد المطلوب للدورة هو 12 مدرب و10 مراقبين ومدة الدورة 5 أيام.

المرفقات: صورة من طلب الالتحاق بالدورة

ولكم جزيل الشكر والتقدير والاحترام،،،

د. غانم محمد الهاجري

الأمين العام



Date: 11/07/2019
Ref: 641/2019

Dear Trainers,

SUB: FEI Coaches Level 1

After Greetings,

We would like to inform you that UAEERF in co-operation with FEI and Emirates Heritage club is organizing FEI **Coaches level 1** in Boutheib International Endurance Village, Al Khatem from **23-27th September 2019**.

Those who wish to register may kindly visit our website www.uaeerf.ae.
Online registrations will open on 14th July until 25th August 2019.

Please note that the maximum number of 12 participants + 10 observers.
The duration of the above course is 5 days and course fees are AED. 500/-

Attached copy of the Course Invitation – Syllabus.

Thanking you,



Dr. Ghanem Al Hajiri
Secretary General

